
Rada Gminy Piaski 

Radni - Sesja 

 

Protokół nr 23/2021 

 

XXIII Sesja w dniu 18 lutego 2021  

Obrady rozpoczęto 18 lutego 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:44 tego samego dnia. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy, Bernard Dorsz powitał wszystkich radnych, Sekretarza Gminy, Pana Andrzeja 

Koniecznego, Skarbnika Gminy, Panią Elżbietę Karolczak. 

 

Stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i 

podejmować uchwały (rada liczy 15 radnych) 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

Radny Dariusz Naskręt – nieobecny usprawiedliwiony 

Radny Łukasz Waleński – nieobecny  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu.  

 
Ad. 2. Informacja na temat porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, Radny Rafał Nowak, 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  złożył wniosek o wpisanie i podjęcie na dzisiejszej sesji Rady 

Gminy Uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji. W związku z powyższym przeprowadzimy w pierwszej kolejności 

głosowanie na wprowadzeniem dodatkowego punktu.   

 

a) wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 7 Podjęcie uchwał dodatkowego podpunktu l - Uchwała w sprawie 

rozpatrzenia petycji. 

 

Głosowano w sprawie: wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 7 Podjęcie uchwał dodatkowego 

podpunktu l - Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji..  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak ,  

Marek Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska, Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński 

 

b) głosowanie nad porządkiem obrad 

Następnie Przewodniczący odczytał porządek obrad i przeprowadził głosowanie.  

 

Porządek obrad  

1. Otwarcie obrad, powitanie, stwierdzenie kworum.  



2. Informacja na temat porządku obrad.  

a) wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 7 Podjęcie uchwał dodatkowego podpunktu l - Uchwała w sprawie 

rozpatrzenia petycji.  

b) głosowanie nad porządkiem obrad  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy.  

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski.  

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji.  

7. Podjęcie uchwał:  

a) Uchwała w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2021r.  

b) Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 - 2025  

c) Uchwała w sprawie przeznaczenia środków uzyskanych z umorzenia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu  

d) Uchwała w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Piaski  

e) Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXII/173/2020 Rady Gminy Piaski z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie 

określenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole oraz szkoły 

podstawowej prowadzonych przez Gminę Piaski oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych 

kryteriów  

f) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pilnego przyjęcia uchwały Rady Gminy Piaski o określonej treści  

g) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pilnego przyjęcia uchwały Rady Gminy Piaski o określonej treści  

h) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji  

i) Uchwała w sprawie wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Piaski  

j) Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości: Bodzewo, Michałowo, Strzelce Małe, Strzelce Wielkie, gmina Piaski  

k) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na okres powyżej 3 lat  

l) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji  

8. Interpelacje i zapytania Radnych.  

9. Wolne wnioski i informacje.  

10. Zakończenie obrad. 
 
Głosowano w sprawie: głosowanie nad porządkiem obrad.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak ,                    

Marek Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek 

NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński  

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji..  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , Marek 

Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , Justyna 

Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński  

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Radny Rafał Nowak złoży sprawozdanie z  posiedzeń tej komisji. 

Poinformował, że dnia 12 stycznia 2021r.  Komisja zebrała się aby rozpatrzyć petycje złożone przez Pana Arkadiusza 

Rakoczego oraz Pana Piotra Sterkowskiego wzywającej Radę Gminy Piaski do rozpatrzenia petycji i pilnego przyjęcia 

uchwały o wskazanej treści dotyczącej uzyskania przez Rząd RP pisemnych gwarancji ze strony producentów 

szczepionek przeciwko wirusowi SARS – CoV – 2, że w przypadku jakichkolwiek powikłań gotowi są oni przyjąć i 

ponieść wszelkie koszty prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych odczynów poszczepiennych. Komisja 

przeprowadziła analizę złożonych  petycji, jednak na tym posiedzeniu nie podjęła decyzji. Kolejna komisja odbyła się 



28 stycznia 2021r.. Na tym posiedzeniu komisja rozpatrywała petycje z poprzedniej komisja a także petycje w formie  

Listu otwarty do Prezydenta RP, Członków Rządu RP, Senatorów, Wójtów i Radnych Gmin w Polsce "Alarm! STOP 

zabójczemu GMO - STOP niebezpiecznej SZCZEPIONCE”, która wpłynęła od Stowarzyszenia Polska Wolna od 

GMO. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podjęła decyzje o nie uwzględnieniu petycji z uwagi na brak podstaw 

prawnych oraz braku uprawnień Rady Gminy do rozstrzygnięcia sprawy. Dnia 16 lutego 2021r. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji rozpatrywała kolejną petycję w sprawie zasad suplementacji i leczenia witaminą D. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji podjęła decyzje o nie uwzględnieniu petycji z uwagi brak uprawnień Rady Gminy do 

rozstrzygnięcia sprawy. 

 

Radna Maria Wesołek złożyła uzupełnienie do sprawozdania złożonego na sesji w dniu 15 grudnia 2020r. oraz 

sprawozdanie z wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy z dnia 16 lutego 2021r.  

Sprawozdania stanowią załącznik do protokołu.  

 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał: 

 

a) Uchwała w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2021r. 

 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu 

16 lutego 2021r. (Protokół nr 23/2021) 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2021r.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak ,                           

Marek Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek   

NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XXIII/176/2021 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2021r. stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

b) Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2025 

 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu 

16 lutego 2021r. (Protokół nr 23/2021) 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 - 2025.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak ,                           

Marek Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XXIII/177/2021 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2025 

stanowi załącznik do protokołu.  

 
c) Uchwała w sprawie przeznaczenia środków uzyskanych z umorzenia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu 

16 lutego 2021r. (Protokół nr 23/2021) 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie przeznaczenia środków uzyskanych z umorzenia pożyczki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak ,                            

Marek Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek   

NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XXIII/178/2021 w sprawie zmian przeznaczenia środków uzyskanych z umorzenia pożyczki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu stanowi załącznik do 

protokołu.  



d) Uchwała w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Piaski 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu 

16 lutego 2021r. (Protokół nr 23/2021) 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Piaski.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak ,                   

Marek Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XXIII/179/2021 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy 

Piaski stanowi załącznik do protokołu.  

 

e) Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXII/173/2020 Rady Gminy Piaski z dnia 15 grudnia 2020 r.                       

w sprawie określenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do przedszkola, oddziału przedszkolnego                   

w szkole oraz szkoły podstawowej prowadzonych przez Gminę Piaski oraz określenia dokumentów niezbędnych 

do potwierdzenia tych kryteriów 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu 

16 lutego 2021r. (Protokół nr 23/2021) 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXII/173/2020 Rady Gminy Piaski z dnia 15 grudnia 

2020 r. w sprawie określenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do przedszkola, oddziału przedszkolnego                 

w szkole oraz szkoły podstawowej prowadzonych przez Gminę Piaski oraz określenia dokumentów niezbędnych               

do potwierdzenia tych kryteriów.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak ,                          

Marek Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XXIII/180/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXII/173/2020 Rady Gminy Piaski z dnia                

15 grudnia 2020 r. w sprawie określenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do przedszkola, oddziału 

przedszkolnego w szkole oraz szkoły podstawowej prowadzonych przez Gminę Piaski oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów stanowi załącznik do protokołu.  

 

f) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pilnego przyjęcia uchwały Rady Gminy Piaski o określonej 

treści 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu 

16 lutego 2021r. (Protokół nr 23/2021) 

 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pilnego przyjęcia uchwały Rady Gminy 

Piaski o określonej treści.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak ,                           

Marek Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XXIII/181/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pilnego przyjęcia uchwały Rady 

Gminy Piaski o określonej treści stanowi załącznik do protokołu.  

 
g) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pilnego przyjęcia uchwały Rady Gminy Piaski 

o określonej treści 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu 

16 lutego 2021r. (Protokół nr 23/2021) 

 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pilnego przyjęcia uchwały Rady Gminy 

Piaski o określonej treści.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak ,                            

Marek Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek  



NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XXIII/182/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pilnego przyjęcia uchwały Rady 

Gminy Piaski o określonej treści stanowi załącznik do protokołu.  

 

h) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu 

16 lutego 2021r. (Protokół nr 23/2021) 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak ,                   

Marek Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XXIII/183/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji  stanowi załącznik do protokołu.  

 
i) Uchwała w sprawie wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Piaski 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu 

16 lutego 2021r. (Protokół nr 23/2021) 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Piaski.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , Marek 

Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , Justyna 

Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński 

  

Odpis Uchwały Nr XXIII/184/2021 w sprawie wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Piaski stanowi załącznik do protokołu.  

 
j) Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części miejscowości: Bodzewo, Michałowo, Strzelce Małe, Strzelce Wielkie, gmina Piaski 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu 

16 lutego 2021r. (Protokół nr 23/2021) 

 

Radny Rafał Nowak poinformował, że temat poruszany był na komisji, a zabrakło go w sprawozdaniu. Radny zwrócił 

uwagę, że pytał kiedy dana inwestycja, czyli budowa elektrowni wiatrowych na terenie gminy powinna się zakończyć, 

poprosił również o sprawdzenie w wydanych warunkach zabudowy jakie są faktycznie terminy na postawienie 

wiatraków.  Dodał, że na spotkaniu wiejskim w Grabonogu  przedstawiono termin 31 sierpień 2021r. na zakończenie 

budowy, a firma, która ma budować wiatraki dopiero na jesień chce ruszyć z inwestycją. Poprosił o zweryfikowanie 

terminów.  

Wójt uszczegółowił swoją odpowiedź informując, że kwestie stanowienia prawa w Polsce bardzo często się zmieniają, 

ustawa w sprawie elektrowni wiatrowych weszła w żucie 16 lipca 20216r. i została już cztery razy zmieniona. 

Pozwolenie na budowę wydane przed dniem wejścia ustawy oraz wydane na postawie postępowania, o których mowa 

w art. 3 zachowują moc o ile w ciągu pięciu lat od wejścia w życie ustawy zostanie wydane pozwolenie na 

użytkowanie. 16 lipca 2016r. weszła w życie ustawa, czyli zgodnie z  art. 13 jest to 16 lipca 2021r. Decyzja o 

pozwoleniu na budowę wygasa jeżeli budowa nie została rozpoczęta zgodnie z art. 37, który jest dodany przez ostatnią 

nowelizację: decyzja na budowę wygasa jeżeli budowa nie została rozpoczęta przed upływem trzech lat, w którym 

decyzja ta stała się ostateczna, w związku z tą nowelizacją do 16 lipca 2021r. dodaje się kolejne trzy lata. Na budowę 

elektrowni wiatrowych firmy mają czas do 16 lipca 2024r. Gmina w ciągu 72 miesięcy od dnia wejścia w życie ustawy 

musi uchwalić miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego tj. do 16 lipca 2022r.   

Radny Rafał Nowak zapytał z jakim dniem weszła nowelizacja ustawy. 

Wójt odpowiedział, że dnia 3 czerwca 2020r.  

 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości: Bodzewo, Michałowo, Strzelce Małe, Strzelce Wielkie, gmina Piaski.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , Marek 



Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , Justyna 

Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XXIII/185/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości: Bodzewo, Michałowo, Strzelce Małe, Strzelce 

Wielkie, gmina Piaski stanowi załącznik do protokołu.  

 

k) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na okres powyżej 3 lat 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu 

16 lutego 2021r. (Protokół nr 23/2021) 

 

Radny Rafał Nowak poinformował, że jest to uchwała związana z powstaniem żłobka w Gminie Piaski, którym 

wszyscy jesteśmy zainteresowani, jednak samo przeprowadzanie tej uchwały trochę mnie nie pokoi. 3 września 2020r. 

na wspólnej komisji podjęliśmy decyzję, gdzie później na sesji potwierdziliśmy protokoły z tej komisji, że zostanie 

ogłoszony przetarg na wydzierżawienie pomieszczeń z zasadniczym uwzględnieniem remontu, modernizacji obiektu 

itd., Jeśli chodzi o samą informację do społeczeństwa to trafiła tylko deklaracja Rady Gminy Piaski, która mogła się 

pojawić w mediach gminnych i lokalnych. Nurtuje mnie to, że inne podmioty, osoby fizyczne mogły również złożyć 

deklarację o założeniu żłobka w naszej miejscowości wiedząc, że mają pomieszczenia.  

Wójt poinformował, że trudno mu się ustosunkować do tego, dyskusje prowadzono na komisjach, padły pytania 

dotyczące wskazania kryterium jakie powinno pojawić się w przetargu. Wszyscy radni byli za powstaniem żłobka, choć 

sam jest innego zdania. Uważa, że  na terenie gminy Piaski mieszkańcy oczekują innych, pilniejszych spraw niż żłobek. 

Nie było nacisku ze strony mieszkańców, o to by powstał żłobek, jest to decyzja Radnych. Radni również zdecydowali, 

że żłobek nie będzie organizował samorząd, tylko proponujemy do dyspozycji pomieszczenie i ewentualnie gdy 

znajdzie się osoba, która odważy się  żłobek zorganizować, wtedy pomieszczenie przekażemy. Mówił dalej, że nie jest  

prawdą, że wszyscy radni podjęli decyzję o przeprowadzeniu przetargu, o przetargu mówił tylko Radny Nowak, to nie 

jest decyzja całej rady. Radni z góry założyli, że jeżeli, ktoś zorganizuje żłobek, to na kilka lat zostanie zwolniony z 

czynszu. Gdyby ogłosić przetarg to nie wie o co miało by być zapytanie. Ogłoszenia były, na stronie gminy zamieszono 

deklarację Rady Gminy podjętą na XX sesji Rady Gminy w dniu 23 października 2020r., w tym samym czasie ukazała 

się informacja w gostyń24 – informacja „Propozycja jest lecz potrzebne są dzieci, czy w Piaskach powstanie żłobek”. 

W artykule podano bardzo dokładne informacje, gostyn24 przez mieszkańców gminy jest często czytany. Wniosek 

złożyła jedna osoba. Wniosek przekazano według właściwości do dyrektora Szkoły Podstawowej w Piaskach. Nikt 

więcej w tej sprawie się nie zgłosił. Wójt poinformował, że Radni, którzy wiedzieli innych zainteresowanych osobach, 

które były chętne do utworzenia żłobka, powinni jako radni poinformować zainteresowane osoby.  

Gdyby było więcej wniosków naj prawdopodobnie powołano by komisję, która rozpatrzyła by wnioski i wyłoniła 

osobę, tylko nie wiadomo pod jakim kątem kryteriów. Gdyby nie było decyzji ze strony Radnych o zwolnieniu z 

czynszu wtedy można by łatwo rozwiązać, w taki sposób,  która osoba da więcej za czynsz. Wniosek wpłynął jeden, nie 

było powodu żeby tej osobie odmówić.  

Radny Rafał Nowak zwrócił uwagę, że mimo wszystko zabrakło informacji, nawet w deklaracji, że gmina deklaruje  

pomieszczenie, czy to będzie z najmem, czy bez. Jest to kwestia podjęcia wspólnej decyzji, czy najem i jakiej 

wysokości będzie. Głównym kryterium nad którym Rada będzie głosować to dofinansowanie do żłobka, Gmina będzie 

musiała dołożyć aby żłobek funkcjonował. Dzisiaj jest tylko jedna oferta i będziemy musieli ją zaakceptować. Chcemy 

żeby żłobek powstał. Zwrócić uwagę, że marketingowo za mało zrobiliśmy aby pozyskać inne podmioty, które  

mogłyby w tym uczestniczyć. Nie musiał być przeprowadzony przetarg ale jeśli jest więcej oferentów, należy się 

zastanowić nad tym w jaki sposób dla gminy z korzyścią wyjść aby te dotacje z naszej strony były mniejsze, im 

mniejsza dotacja tym więcej pieniędzy na inne inwestycje.  

Wójt poinformował, że nie wie nad czym się zastanawiać, skoro Rada zaproponowała, że zwolni przez pierwsze lata z 

czynszu osobę, która będzie chciała prowadzić żłobek. Gdyby takiej decyzji nie było można by wyłonić osobę, która 

zaproponuje większy czynsz albo idziemy w jedną stronę albo w drugą zaczyna być bałagan formalno -prawany, co 

innego mówi się na komisjach, co innego na sesjach a pod moim kątem są zarzuty. Dodał, że skoro Radny wiedział o 

innych osobach, które są zainteresowane żłobkiem, jako radny powinien  poinstruować tę osobę, że ma się zgłosić. 

Wtedy Rada,  jako komisja znów by się zebrała i być może zmieniła zdanie co do czynszu. Na wspólnym posiedzeniu 

komisji, we wrześniu, była mowa o tym, że czynszu ma nie być i jeżeli ktoś się zgłosi pomieszczenia będą oddane w 

najem. Mówił, że nie wie czy szuka się drugiego dna w tym temacie. 

Radny Rafał Nowak poinformował, że nie chodzi o to by szukać drugiego dna oraz iż nie ma kandydata, który chciałby 

prowadzić żłobek. Dodał, że nie mówił tego w kontekście zaproponowania komuś. Rada stwierdziła, że będzie  

pomieszczenie bez najmu. Jeśli chodzi o wysokość dotacji do dziecka, wtedy jeśli była by konkurencja, to gmina mniej 

zapłaci. Uważa, że wszyscy znaleźli się w takim punkcie, że  nic nie można zrobić. Myśli, iż w przyszłości będzie 

można więcej zyskać gdy będzie dwóch kandydatów, wtedy cena będzie inna. W przetargu wybiera się najniższą ofertę.  



Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Rada nie ustaliła konkretnej kwoty jaką będzie dofinansowywać do 

pobytu dziecka w żłobku. Osoba, która będzie prowadzić żłobek nie powinna Radzie ustalać kwot dofinansowania. 

Dofinansowanie zależy wyłącznie od Rady.   

Wójt zgodził się z Przewodniczącym, że Rada podejmuje decyzje w jakiej wysokości będzie dofinansowany pobyt 

jednego dziecka w żłobku. Dodał, iż na ostatnim posiedzeniu komisji była rozmowa w sprawie dofinansowania, że 

zależy to tylko i wyłącznie od Rady. W pierwszej kolejności rozejrzymy się w pobliskich gminach  aby podobnie ta 

dopłatę ustalić Ta osoba która żłobek założy i zorganizuje będzie musiała  starać się  o środki od rodziców i o środki z 

zewnątrz.  Bo jeżeli Rada powie, że dofinansuje 300 zł na dziecko, to nie może liczyć na to, że przyjdzie i powie 

dołóżcie bo nie starcza. Takich sytuacji nie może być. Nie widzę niebezpieczeństwa w tym temacie.  

  

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na okres powyżej 3 lat.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak ,                            

Marek Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XXIII/186/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na okres powyżej 3 

lat stanowi załącznik do protokołu.  

 
l) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu 

16 lutego 2021r. (Protokół nr 23/2021) 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , Marek 

Majsnerowski , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , Justyna 

Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (2) Dariusz Naskręt , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XXIII/187/2021 w sprawie  rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy do dnia dzisiejszego nie wpłynęła 

żadna interpelacja, ani wniosek.  

Radni nie wnieśli interpelacji i zapytań w trakcie obrad sesji.  

 
Ad. 9. Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny Rafał Nowak poruszył temat budowy chodnika w Grabonogu, który miał być wykonany przy budowie drogi 

powiatowej Gostyń – Pępowo. Inwestycja została przeniesiona w terminie ze względu na brak kanalizacji. Poprosił o 

interwencję w tej sprawie.  

Wójt odpowiedział, że jest to chodnik przy drodze powiatowej i to powiat ten chodnik powinien wykonać, my możemy 

ewentualnie partycypować w kosztach. Gmina wszystkie media w tym chodniku już umieściła.  Zostanie wystosowane 

pismo, że podczas sesji Rady wpłynął wniosek o pobudowanie chodnika.  

Radna Karolina Przybylska zabrała głos w imieniu mieszkańców Strzelec Wielkich mieszkających przy tzw. Wilczych 

Dołach w sprawie bardzo złego stanu drogi, poprosiła o jej utwardzenie. Poinformowała, również niebezpieczeństwie 

jakie wynika z wyjazdu „dziką” drogą na ścieżkę rowerową.  

Wójt odpowiedział, że do czasu aż drogi gruntowe się nie osuszą, nie będą utwardzane.  

Droga gruntowa w Strzelcach Wielkich jest rozjeżdżona przez ciężki sprzęt, który dojeżdża do nowo budowanych 

nieruchomości. Taka sytuacja ma miejsce na wszystkich drogach gdzie powstają nowe osiedla. Poinformował, że drogi 

będą systematycznie utwardzane, w takiej kolejności jak mieszkańcy dany teren zamieszkiwali. 

Radna Hanna Powicka zabrała głos w sprawie drogi na ul. Drzęczewskiej, na której  pojawiły się dziury i jest potrzeba 

załatania dla bezpieczeństwa. Poprosiła o interwencje.  

Wójt poinformował, że uszkodzenia zostaną naprawione. 

Radny Marek Majsnerowski zabrał głos w sprawie drogi na Hubach Bodzewskich, Poinformował, że droga jest w 

bardzo złym stanie, nie można przejść, ciężko również przejechać samochodem. Poinformował, również o chodniku 

przy drodze powiatowej w Bodzewie, który przez 50 lat był rozbierany, składany.  Poprosił o wspomnienie do powiatu 

o chodniku w Bodzewie.  



Wójt poinformował, że w sprawie chodnika zostanie skierowane  pismo, a na najbliższym czasie na spotkaniu ze 

starostą i członkiem zarządu który zajmuje się drogami zostanie to omówione, jeżeli chodzi o drogę na hubach - 

wykonana jest dokumentacja, może w przyszłym roku uda się rozpocząć, tam należy zrobić całą drogę i chodnik. To 

Radni muszą zdecydować, czy tą inwestycje gmina będzie wykonywać, jeżeli znajdą się środki. 

 

Sekretarz przekazał Radnym plakaty dotyczące koncertu na dzień  8 marca.  

 
Ad. 10. Zakończenie obrad 

 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim obecnym za udział w posiedzeniu i zamknął XXIII sesję 

Rady Gminy Piaski.  

 

Zapis audiowizualny obrad XXIII sesji Rady Gminy Piaski został zamieszczony pod adresem:   

http://piaskiwlkp.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady 

 

                                   Przewodniczący Rady Gminy  

                                                                                                                 Bernard Dorsz  

 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

http://piaskiwlkp.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady

